

QIB – NOVO Offer Campaign - Terms & Conditions

T&C's	الشروط والأحكام
Terms & Conditions: - Offer is only valid when booking online on www.novocinemas.com or the NOVO mobile app via the valid following Qatar Islamic Bank Cards: 1- Infinite Credit Card 2- Signature Credit Card 3- Ladies Credit Card 4- Marriott Bonvoy Infinite Credit Card 5- Marriott Bonvoy Signature Credit Card 6- Marriott Bonvoy Platinum Credit Card 7- Mastercard World Elite Credit Card 8- Mastercard World Credit Card - Offer will be valid for online purchases only. - Offer will only be applicable upon Signing-up / Logging-in on website. - Offer is applicable only when booking tickets under the same cinema category / class. - Qatar Islamic Bank or Novo Cinemas will not be responsible if customer makes a purchase without signing-up or logging in to avail the offer. - Minimum of two cinema tickets to be purchased to avail the offer. Month means: any calendar month from the 1st of the month till the 30th / 31st of the month. - Offer is valid on Cool 2D, Edge, IMAX, MX4D, and 7 Star experiences. - Seating is subject to availability and will be allocated to customers on first come first serve basis. - This offer is not valid in conjunction with any special promotion, private screening or premiere at Novo Cinemas. - Offer valid only in the State of Qatar. - Offer valid from July 1st, 2026 to June 30th, 2027 - Tickets purchased on the date are non-refundable and non-transferable.	الشروط والأحكام: - العرض صالح فقط على الحجزات عبر الإنترنت على www.novocinemas.com أو تطبيق نوفو باستخدام بطاقات الائتمان الأتية الصادرة من مصرف قطر الإسلامي: 1- بطاقة إنفينيت الائتمانية 2- بطاقة سيغنشر الائتمانية 3- البطاقة الائتمانية للسيدات 4- بطاقة Marriott Bonvoy إنفينيت الائتمانية 5- بطاقة Marriott Bonvoy سيغنشر الائتمانية 6- بطاقة Marriott Bonvoy البلاطينية الائتمانية 7- بطاقة وورلد ماستركارد إيليت الائتمانية 8- بطاقة وورلد ماستركارد الائتمانية - العرض صالح فقط للشراء عبر الإنترنت. - العرض متاحاً فقط عند التسجيل / تسجيل الدخول على الموقع. - العرض يسري فقط عند حجز التذاكر ضمن نفس فئة / فئة السينما. - مصرف قطر الإسلامي أو نوفو سينما لن يكونا مسؤولين إذا قام العميل بالشراء دون التسجيل أو تسجيل الدخول للاستفادة من العرض. - يجب شراء تذكرتين على الأقل للاستفادة من العرض. الشهر يعني: أي شهر تقويمي من الأول من الشهر حتى 30 / 31 من الشهر. - العرض صالح على تجارب Cool 2D، Edge، IMAX، MX4D و 7 Star المقاعد تتوفر للعملاء حسب أسبقية الحضور. - هذا العرض غير صالح مع أي عرض ترويجي آخر أو عرض خاص أو عرض أول في نوفو سينماز. - العرض صالح فقط في دولة قطر. - العرض صالح من 1 يوليو 2026 إلى 30 يونيو 2027. - التذاكر المشتراة ضمن العرض غير قابلة للاسترداد وغير قابلة للتحويل.

Public

مصرف قطر الاسلامي (ش.م.ع.ق.)، رقم السجل التجاري: 8338، ص.ب. 559، الحوطة، قطر، شارع حمد الكبير، تليفون: 4033 3333، رأس المال المصرح به والمدفوع (2,362,932,000 ريال قطري)

Qatar Islamic Bank (Q.P.S.C.), C.R. No.: 8338, P.O. Box: 559, Doha, Qatar, Grand Hamad Street, Tel.: +974 4033 3333, Authorized & Paid up Capital (QR 2,362,932,000)

www.qib.com.qa

- Qatar Islamic Bank reserves the right to terminate the offer without any prior notice. - Qatar Islamic Bank and Novo Cinemas terms and conditions apply. - In case of any technical errors or the journey not being completed, QIB will not be liable for the cash reward/refunds under this campaign. - All disputes with regards to the offer will be resolved within 2 weeks of raising the complaint - All rules, terms and conditions that apply for QIB Credit cards will apply to this campaign. - QIB reserve the right to suspend or terminate this campaign for any user who violates these Terms and Conditions. - These Terms and Conditions are governed by the laws of Qatar. Any disputes will be handled in the courts of Qatar. - This campaign is only applicable for QIB Retail banking customers.	- يحتفظ مصرف قطر الإسلامي بالحق في إنهاء العرض دون أي إشعار مسبق. - تطبيق الشروط والأحكام الخاصة بمصرف قطر الإسلامي ونوفو سينماز. - في حال حدوث أي خطأ تقني أو عند عدم إتمام الخدمة، لن يكون مصرف قطر الإسلامي مسؤولاً عن أي تعويضات مالية أو أي استرداد بموجب هذه الحملة. - يتم حل أي نزاع متعلق بهذا العرض خلال أسبوعين من تاريخ تقديم الشكوى. - تُطبق جميع القواعد والأحكام والشروط الخاصة ببطاقات ائتمان مصرف قطر الإسلامي على هذه الحملة. - يحتفظ مصرف قطر الإسلامي بالحق بإيقاف أو إنهاء الحملة لأي مستخدم ينتهك هذه الشروط والأحكام. - تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر، ويتم تسوية أي نزاع من خلال المحاكم القطرية. - تنطبق هذه الحملة على عملاء الخدمات المصرفية الأفراد.
--	--

Card Name	Ticket Cap		
	FREE 7 Star Tickets	FREE Tickets for Other experience	Total FREE Tickets
Infinite Credit Card	2	4	6
Signature Credit Card	0	4	4
Ladies Credit Card	0	4	4
Marriott Bonvoy Infinite Credit Card	2	4	6
Marriott Bonvoy Signature Credit Card	0	4	4
Marriott Bonvoy Platinum Credit Card	0	2	2
World Mastercard Elite Credit Card	2	4	6
World Mastercard Credit Card	0	4	4

Public

مصرف قطر الاسلامي (ش.م.ع.ق)، رقم السجل التجاري 8338، ص.ب. 559، الدوحة، قطر، شارع حمد الكبير، تليفون: 3333 4033 974+، رأس المال المصرح به والمدفوع (2,362,932,000 ريال قطري)

Qatar Islamic Bank (Q.P.S.C), C.R. No.: 8338, P.O. Box: 559, Doha, Qatar, Grand Hamad Street, Tel.: +974 4033 3333, Authorized & Paid up Capital (QR 2,362,932,000)